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 CONSILIUL LOCAL GIURGIU 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 

încheiat astăzi, 03 decembrie 2013, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 

 

 

 

 Lucrările şedinţei încep la ora 14
00

 în prezenţa a 18  consilieri din numărul total al 

membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.3.389  din 29 noiembrie 2013 consilierii au fost invitaţi la 

şedinţa extraordinară a Consiliului local din data de 03 decembrie 2013, ora 14
00

, care  

are loc în sala de şedinţe proprie din Bulevardul Bucureşti, nr.49-51. 

 

 

 Prezenţi:  

       

1. Badea Ionuţ 

2. Cepraga Sorin 

3. Dinu Cristina Elena 

4. Dinu Ionel 

5. Gîdea Gheorghe 

6. Măroiu Marian 

7. Popazu Liviu 

8. Stanciu Marius 

9.  Truică Liliana 

1o.Vladu Alexandru 

11.Cioacă Ionuţ  

12.Bălănean Viorel 

13.Cartojan Dan Liviu 

14.Ciobanu George 

15.Oprişan Gigi 

16.Pârlea Victor 

17.Ilie Clement  

18.Ciulacu Mirela 

 

Absenţi: 

1. Velicu Florian 

2. Spoială Gheorghe 
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Preşedinte de şedinţă este domnul consilier Cioacă Ionuţ, ales  prin H.C.L. nr. 460 

din 28 noiembrie 2013. 

Domnul Secretar Roşu Petre: Bună ziua! Astăzi, 03 decembrie 2013 a fost 

convocată şedinţă extraordinară. Sunt prezenţi 18 consilieri.  

Conform Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local şedinţa 

este legal constituită.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ : Bună ziua! Bine aţi venit la şedinţa extraordinară 

a Consiliului Local Giurgiu. Supun la vot ordinea de zi. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? În unanimitate a fost votată. 

 

           Punctul 1: Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie a 3 (trei) 

semiremorci port-container marca ACHMITZ SCF 24G şi un preţ de pornire diminuat 

faţă de preţul aprobat iniţial prin Hotărârea Consiliului Local nr.313 din data de 29 

august 2013  

 
Domnul consilier Cioacă Ionuţ : Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotarârea a fost aprobată.                  

 

Punctul 2: Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui avans de 

100.000 lei, Societăţii Comerciale GLOBAL ENERGY PRODUCTION S.R.L., 

reprezentând subvenţie energie termică 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? 

Domnul Primar Barbu Nicolae: Confom ultimelor indicaţii de la A.N.I., venim de 

la un instructaj ca şi procedură şi e bine să ştiţi cu toţii în momentul când se anunţă pe 

ordinea de zi o propunere în care ar exista o stare de incompatibilitate sau de conflict de 

interese, acel consilier trebuie să spună, să anunţe că pentru acest punct nu votează, nu că 

se abţine, acest punct aflându-se într-o stare de incompatibilitate sau conflict de interese 

şi totodată ca şi regulă acel consilier trebuie să se abţină de la orice comentarii vis-a-vis 

de acea deliberare, fiindcă se poate interpreta că prin discuţiile care le-au avut a putut 

influenţa pe ceilalţi consilieri.  

Este suma care ne-a permis, suma aceasta este obligaţia care ne-am luat-o telefonic 

vineri noaptea ca sistemul de încălzire al oraşului să funcţioneze la parametrii normali, a 

fost o obligaţie faţă de furnizorul de gaz că vom plăti noi în contul datoriei, subvenţiei pe 

care o avem s-o plătim operatorului privat, vom plăti cu prioritate 100.000 lei furnizorului 

de gaz. Azi dimineaţă s-a terminat sursa aceasta de mii, domnule Cepraga din câte ştiu 

asta înseamnă.... putem discuta nu influenţează pe nimeni. Am înţeles că s-a semnat pe 29 

contractul. Furnizează de astăzi gazul? Deci nu mai sunt probleme, putem să anunţăm 

populaţia că ceea ce s-a întâmplat zilele trecute nu se va mai întâmpla. Puteţi să le 

garantaţi lucrul acesta că nu se va mai întâmpla. În ceea ce priveşte Primăria şi 

municipalitatea sumele pe care are să le plătească le va plăti, noi nu am putut să plătim în 
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avans pentru că aşteptăm factura. După unii puteam, după unii nu puteam, e mai bine să 

facem până la urmă aşa cum spune legea în litera ei. Astăzi dumneavoastră aprobaţi 

această plată în avans, să sperăm că nu vor mai fi probleme. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ : Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi  

hotarârea a fost aprobată.                  

 

Punctul 3: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Actului  Constitutiv 

al Asociaţiei Clubul Sportiv Municipal DUNĂREA GIURGIU  

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ : Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotarârea a fost aprobată.                  

 

Punctul 4: Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor şi tarifelor pentru 

prestările de servicii, practicate de S.C. Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A. 

Giurgiu 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ : Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotarârea a fost aprobată.                  

 

 

Vă mulţumesc, declar şedinţa închisă. 

 

 Nemaifiind probleme, şedinţa se încheie la ora 14
10

. 

 

 
 

 

 P R E Ş E D I N T E, 

 

                   Cioacă Ionuţ                                               SECRETAR, 

 

                                               Roşu Petre      

 

 

 

                                                                                                ÎNTOCMIT, 

 

                 Vîrbănescu Carmen   


